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ZASTUPNIČKO PITANJE

Ovim putem želim podsjetiti Skupštinu Kantona Sarajevo, da smo tokom prošle godine radili 
puno na problemu pasa lutalica u Kantonu Sarajevo. Kao rezultat te borbe. Vlada i Skupština 
Kantona Sarajevo, razmatrale su i u konačnici odobrile kupovinu azila u Prači.

Molim Vladu Kantona Sarajevo koja je preuzela upravljanje nad azilom u Prači da mi u 
pisanoj formi odgovori koje je mjere i aktivnosti Vlada Kantona Sarajevo kao novi vlasnik 
azila u Prači poduzela do danas u cilju osiguranja punog funkcionisanja azila u skladu sa 
Zakonom o zaštiti životinja i podzakonskih akata iz te oblasti. Odnosno kakvo je stanje 
životinja u azilu u Prači, da li su osigurane sve mjere i aktivnosti koje Zakon zahtijeva ili se 
samo promijenio vlasnik.

Pitanje Vladi Kantona Sarajevo i resornom ministarstvu je šta se trenutno dešava sa ovim 
projektom, da li su pokrenute ikakve aktivnosti na uređenju azila i privođenju krajnjoj 
namjeni ? Da li je osigurana neophodna dokumentacija od nadležnih službi u ВРК ?

Da li azil uopšte radi, ko njime upravlja i koliko je trenutno pasa u azilu ?
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